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Nuorisovaltuuston kokous 
 

Aika: 21.04.2021,  16.30 
 
Paikka                           Etäkokous 
 
Jäsenten läsnäolo: 
  
 

Hakala Rasmus, pj ☒ 

Halen Tua, vpj  ☐ 

Hamarila Viivi ☒ 

Kontiokorpi Enni ☒ 

Koskinen Eino ☒ 

Lisinen Veeti ☒ 

Majabacka Maia ☒ 

Noponen Kaarlo, sihteeri ☒ 

Nummila Mimosa ☒ 

Paju Petteri  ☐ 

Puranen Katrina  ☐ 

Sirkiä Erika ☒ 

Tammi Otto ☒ 

Toikka Iina, poistui 18.04 ☒ 

Tuominen Elsa ☒ 

 
 
Muut osallistujat: 

Gustafsson Åsa            Kummivaltuutettu 
Heimo Eemil                 Nuva-ohjaaja 
Inkeroinen Hanna         Hyvinvointikoordinaattori, poistui 17.40 
Saario Pasi                   Ympäristöinsinööri, poistui 17.40 
Sirkiä Hanna                 Kummivaltuutettu 
 
 
 
Käsiteltävät asiat 
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1  Kokouksen avaus 

Ehdotus: Puheenjohtaja avaa kokouksen. 
 
 
 

Käsittely:          Kokous avattiin ajassa 16.40. 
 
 
 
Päätös 46§:  
 
  
  

 
2  Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

 
 

Ehdotus:  Todetaan läsnäolijat, laillisuus ja päätösvaltaisuus. 
 
 
  

Päätös 47§:    Todettiin läsnäolijat, laillisuus ja päätösvaltaisuus. 
 
 
 

3  Pöytäkirjantarkistajien valinta 

 
 

Ehdotus: Nuorisovaltuusto valitsee keskuudestaan kaksi 
pöytäkirjantarkastajaa. 

 
 

  
Päätös 48§:    Valittiin valtuutetut Majabacka Maia ja Nummila Mimosa. 
 
 
 
 

    
4  Esityslistan hyväksyminen    

 

Ehdotus: Hyväksytään esityslista.   
 



 

 

 

Kaarinan kaupunki  Pöytäkirja 
21.04.2021 

3 (10) 

     
 Nuorisovaltuusto   
              

 
 
 

 
 
 

Päätös 49§:    Hyväksyttiin esityslista 
 

 
 
 
 

5  Ilmasto-ohjelma  

  
         Ehdotus:       Kuullaan ilmasto-ohjelman tilanteesta. 

                  
 
 
                 Käsittely:         Ympäristöinsinööri Pasi Saario ja hyvinvointikoordinaattori 
                                     Hanna Inkeroinen esittivät lähes valmistuneen Kaarinan 
                                     2030 vuoden ilmasto-ohjelman. Ilmasto-ohjelma kertoo 
                                     Kaarinan tulevasta ilmastostrategiasta ja toimenpiteistä,  
                                     joita tulee tehdä ilmastotavoitteiden saavuttamiseksi.  
 
 
 
 
                     Päätös 50§:   Nuorisovaltuusto merkitsee ilmasto-ohjelman tietoonsa saatetuksi. 
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6  Skeittiparkki Kaarinaan 

 

  
         Ehdotus:       Pohditaan skeittiparkin tuomista Kaarinaan. 
                                     
 
                 Käsittely:        Rasmus Hakala kertoo olleensa Graffitiseinäpalaverissa 
                                     kulttuuripalveluiden edustajan ja Kaarinan viherpalvelupäällikön 
                                     kanssa. Kokouksessa keskusteltiin myös skeittiparkista. Kaarinan 
                                     kaupunki sekä Nuorisovaltuusto ovat saaneet viestejä Kaarinan 
                                     skeittiparkin rakentamisen puolesta. Rasmus Hakala mainitsee 
                                     Nuorisovaltuuston some-ryhmän saaneen laajan viestin 
                                     skeittiparkin rakentamisen puolesta. Kaarlo Noponen sanoo 
                                     skeittiparkin olevan hyvä idea. Skeittiparkki voisi tuoda näkyvyyttä 
                                     myös Kaarinan ulkopuolelta. Rasmus Hakala lisää, että 
                                     skeittiparkin rakentaminen viestisi nuorille, että Kaarina on  
                                     kiinnostunut liikunnasta ja nuorista. 
 
 
 
 
                     Päätös 51§:    Nuorisovaltuusto jatkaa keskustelua skeittiparkista. 
 
 
 
 

7  Nuorisovaltuuston arvonta 

 

  
         Ehdotus:       Keskustellaan, miten nuorisovaltuuston arvonta järjestetään. 

 
 
                  Käsittely:       Rasmus Hakala ehdottaa, että some-ryhmä hoitaisi arvontaa ja  
                                     mahdollisesti järjestäisi kyselyn nuorisovaltuuston muille jäsenille, 
                                     jossa jäsenet saavat ehdottaa arvonnan palkintoa. Rasmus Hakala 
                                     pohtii, voisiko arvontaan osallistua kommentoimalla arvontaan  
                                     yhden asian mikä Kaarinassa on hyvää, tai mitä Kaarinassa voisi 
                                     kehittää. Maia Majabacka mainitsee, että nuoret voisivat jakaa 
                                     arvontaa heidän omassa story:ssaan. Maia Majabacka kertoo  
                                     myös tekevänsä forms-kyselyn palkinnosta.  
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                     Päätös 52§:    Nuorisovaltuusto järjestää arvonnan, jonka järjestämisen 
                                     some-tiimi ottaa vastuulleen. 
                                     
 
 
 

8  Nuorisovaltuuston kunnallisvaalipaneeli  

  
         Ehdotus:       Aloitetaan nuorisovaltuuston kunnallisvaalipaneelin järjestämistä. 

         
    
                    Käsittely:        Kunnallisvaalien ennakkoäänestys järjestetään toukokuun lopun  
                                     ja kesäkuun alun aikana. Rasmus Hakala ehdottaa, että  
                                     vaalipaneelityöryhmän tulisi kokoustaa jo loppuviikon aikana asian 
                                     kiireellisyyden vuoksi. Eino Koskinen kertoo olevansa kiinnostunut 
                                     työryhmään osallistumisesta. Elsa tuominen kertoo voivansa  
                                     osallistua vaalipaneelin järjestämiseen esimerkiksi keksimällä  
                                     kysymyksiä paneeliin. Veeti Lisinen kertoo olevansa kiinnostunut 
                                     työryhmään osallistumisesta. Lisäksi Veeti Lisinen pohtii, että 
                                     vaalipaneeli voisi lisätä nuorten äänestysintoa tulevissa 
                                     vaaleissa. Eino Koskinen sanoo, että paneelin tulisi olla  
                                     lähipaneelina jos se on mahdollista. Hanna Sirkiä painottaa 
                                     että olisi hyvä saada mahdollisimman nuori ehdokas paneeliin 
                                     jokaiselta puolueelta.  
 
 
 
 
                     Päätös 53§:   Nuorisovaltuusto lähtee järjestämään vaalipaneelia. 
  
 
 
 
 

9  Nuorisovaltuuston järjestäytymiskokous  

 

  
         Ehdotus:       Päätetään järjestämiskokouksen päivämäärä. 

 
 
                Käsittely:           Rasmus Hakala kertoo, että järjestymiskokous voidaan pitää  
                                     1.6. jälkeen. Rasmus Hakalan mielestä kokous tulisi pitää ennen  
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                                  kesäloman alkua, eli päivinä 1.6. – 4.6. Lisäksi Rasmus Hakala 
                                  ehdottaa, että olosuhteiden salliessa kokous järjestettäisiin 
                                  lähikokouksena muun muassa Lautakunta-valintojen takia.  
                                  Hanna Sirkiä kysyy, voiko menneen kauden kummivaltuutetut  
                                  osallistua kokoukseen. Rasmus Hakala sanoo selvittävänsä asian. 
                                   
                                  
 
 
 
 
                Päätös 54§:     Uusille ja vanhoille nuorisovaltuutetuille lähetetään kysely, jossa 
                                  päätetään järjestäytymiskokouksen päivämäärä.  
 
 
 
 
 
 
 

10  Kummivaltuutettujen kuulumiset 

 

  
         Ehdotus:       Kuullaan kummivaltuutettujen kuulumiset 

                
 
                 Käsittely:        Åsa Gustafsson kertoo, että uusia kokouksia ei ole ollut. Åsa 
                                     Gustafsson kertoo toivovansa, että koulurakennushankkeet 
                                     etenisivät mahdollisimman nopeasti. Hanna Sirkiä kertoo, että 
                                     kuntavaalien siirryttyä päätettävää on ollut vähemmän. Lisäksi 
                                     kokouksia on ollut vähemmän säästötoimien vuoksi. Hanna Sirkiä 
                                     kertoo olevansa iloinen lähikoulun jatkumisesta. 
 
 
 
 
                  Päätös 55§:      Nuorisovaltuusto merkitsee asian tietoonsa saatetuksi.    
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11  Nuorisotyöntekijöiden kuulumiset 

 

  
         Ehdotus:      Kuullaan nuorisotyöntekijöiden kuulumiset 

 
 
                 Käsittely:       Eemil Heimo kertoo, että Nuorisopalveluissa suunnitellaan kesän 
                                    aktiviteetteja. Eemil Heimo mainitsee myös, että Nuorisotiloille 
                                    päästään palaamaan hieman laajemmin. Pihoilla on kuitenkin 
                                    vielä maskisuositus ja tapahtumia ei pystytä järjestämään.  
                                    
 
 
                    Päätös 56§:   Nuorisovaltuusto merkitsee asian tietoonsa saatetuksi. 
 
 
 

 
 
12  Ilmoitusasiat 

 
 
 
12.1   Lautakuntien kuulumiset 

 
 
                    Ehdotus:        Kuullaan lautakuntien kuulumiset 

 
                    Käsittely:       Otto Tammi kertoo, että kaupunkikehityslautakunnassa käsiteltiin 
                                   Piispanristin alueen kehittämistä ja talouden tasapainottamista. 
                                   Erika Sirkiä kertoo, että sivistyslautakunnassa käsiteltiin 
                                   varhaiskasvatuksen asioita, sekä alakoulun luokanopettajien 
                                   nimikkeitä. Erika Sirkiä kertoo, että kokouksessa käsiteltiin pädien 
                                   ja kannettavien tietokoneiden eroja opetuksessa. Rasmus Hakala 
                                   kysyy, oltiinko keskustelussa enemmän toisen vaihtoehdon kannalla. 
                                   Erika Sirkiä kertoo, ettei keskustelussa otettu kantaa siihen, kumpi 
                                   olisi parempi vaihtoehto. Maia Majabacka kertoo, että 
                                   ympäristölautakunnan kokouksessa käytiin ilmasto-ohjelmaa,  
                                   Suomen merenhoitosuunnitelmaa ja kasvihuonepäästöraportin  
                                   ennakkotietoja. Elsa Tuominen kertoo vapaa-ajan lautakunnan 
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                                  kokouksen olevan ensi viikolla. Elsa Tuominen kertoo ottavansa 
                                  vastaan mielipiteitä Kaarinan nuorisotyöstä. Eino Koskinen kertoo, 
                                  että Sosiaali- ja terveyslautakunnassa puhuttiin paranevasta  
                                  koronatilanteesta. 
                                              
  
 
 
                   Päätös 57§:  Nuorisovaltuusto merkitsee asian tietoonsa saatetuksi. 
 

 
 
12.2   Kaupunginvaltuuston kuulumiset 

 
 
                   Ehdotus:        Kuullaan kaupunginvaltuuston kuulumiset. 

                
 
                Käsittely:       Kaupunginvaltuustolla ei ole ollut kokousta. 
 
 
 
                   Päätös 58§:  Nuorisovaltuusto merkitsee asian tietoonsa saatetuksi. 
 
 
 
 
12.3   Lounais-Suomen piiri ja Nuorisovaltuustojen liitto 

 
 
 
                Ehdotus:        Kuullaan Lounais-Suomen piirin ja Nuorisovaltuustojen liiton 
                                  kuulumiset 
 
 
 
               Käsittely:        Lounais-Suomen piiriltä ja Nuorisovaltuustojen liitolta ei ole tullut 
                                  uusia ajankohtaisia asioita. 
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                  Päätös 59§:    Nuorisovaltuusto merkitsee asian tietoonsa saatetuksi 
 
 
 
 
13  Muut asiat  

 
              
               Käsittely:      Eino Koskinen kertoo Kotimäen yläkoulun oppilaskunnan olevan 
                                sillä kannalla, että Tet-viikkoa ei järjestettäisi. Hanna Sirkiä kertoo,  
                                että Tet-jaksot ovat opetussuunnitelmassa, joten niitä ei voi  
                                kokonaan jättää järjestämättä. Hanna Sirkiä mainitsee, että 
                                Valkeavuoressa 9lk Tet-viikko on siirretty toiseksi viimeiselle viikolle. 
                                Hanna Sirkiä myös painottaa, että kenenkään ei ole pakko hakea 
                                yrityspaikkaan, ja muinakin vuosina osa jää koululle. 
 
 
   
 
             Päätös 60§:   Nuorisovaltuusto merkitsee muut asiat tietoonsa saatetuksi. 
 
 
 
 
                                         Kokous päätettiin ajassa 18.34 
 
 
 
Kaarinassa 26.4.2021 
Pöytäkirjan vakuudeksi: 
 
 
Rasmus Hakala 
Puheenjohtaja 
 
 
Kaarlo Noponen 
Nuorisovaltuuston sihteeri 
 
 
Maia Majabacka 
Pöytäkirjantarkastaja 
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Mimosa Nummila 
Pöytäkirjantarkastaja 
 
 
 

  
 
 


